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Z á p i s 

 
21. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 9. 6. 2011 od 9 hod. v zasedací místnosti č. N2.903  
(zasedací místnost Karla Čapka) 

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Mgr. Zdeněk Jonáš, Ing. Alois Havrda, Doc. RNDr. CSc. Marian Slodičák 
 
Neomluveni:  Josef Marek, Ing. Jan Janoušek, Rudolf Fiala 
 
   
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů               p.Dlab 
4. Příprava plánu zimní údržby 2011/12 – návrh neudržovaných silnic  Ing.Štěpán, Ing.Zima 
5. Konečný návrh staveb zařazených do ROP – poslední výzva        Ing.Štěpán, Ing.Brandejs 
6. Studie proveditelnosti železniční tratě Otovice – Broumov        Bc. Jiří Kučera  
7. Závěry z jednání společnosti OREDO s obcemi k jízdním řádům 6/2011          

        Ing.Záleský+technologové 
8. Výsledky kontroly u společnosti ORLOBUS,a.s.         Ing.Záleský, Dlab 
9. Různé 

 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné členy a hosty a upozornil na materiály, které byly všem 
členům výboru předány před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 7 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 21. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 21. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jiří Brandejs – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Tomáš Jurček – OREDO s.r.o. 
Pan Denis Sitora – OREDO s.r.o. 
Pan Ing. Pavel Matouš – OREDO s.r.o. 
Pan Bc. Jiří Kučera  
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Petra Kuříka 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      7 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
     
 
K bodu 4 
Příprava plánu zimní údržby 2011/12 – návrh neudržovaných silnic  
 
Návrh – Příprava plánu zimní údržby 2011/12 – návrh neudržovaných silnic  
 
S přípravou plánu na zimní údržbu pro rok 2011/12 přítomné členy výboru seznámil pan Ing. 
Štěpán. Informoval o nákupu soli, ceně soli a daných postupech při výběrovém řízení.  
 



 3

Seznam neudržovaných úseků silnic II. a II. třídy na území Královéhradeckém kraje přednesl 
pan Ing. Zima. Informoval o důsledné analýze, která proběhla s kolegy z OREDA, ohledně 
dopravy na daných úsecích. Celkem neudržovaných úseků v Královéhradeckém kraji je 
323,654km. Tabulka součástí zápisu. 
 
Pan Ing. Zima podal informace o monitoringu vlivu chemického posypu na okolí na území 
KRNAPu. Informace součástí zápisu. 
 
  
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 21/15/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje schválit předložený seznam neudržovaných úseků 

silnic II. a II. třídy na území Královéhradeckém kraje na dobu neurčitou. 
II.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace o monitoringu vlivu chemického posypu na okolí na území KRNAPu. 
 
 
K bodu 5 
Konečný návrh staveb zařazených do ROP – poslední výzva  
 
Návrh – Konečný návrh staveb zařazených do ROP – poslední výzva 
  
Pan Ing. Brandejs společně s panem Ing. Štěpánem předložili konečný návrh staveb zařazených 
do ROP – poslední výzva Tabulka součástí zápisu. 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 21/16/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje schválit seznam staveb zařazených do ROP - poslední 

výzva. 
II.  d o p o r u č u j e  
  Zahájit výběrová řízení před podáním žádosti s cílem maximálního vyčerpání

finančních prostředků. 
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K bodu 6 
Studie proveditelnosti železniční tratě Otovice – Broumov  
 
Návrh – Studie proveditelnosti železniční tratě Otovice – Broumov  
 
Pan Bc. Jiří Kučera přítomným připomenul seznámení s problematikou tratě Otovice- Broumov. 
Výsledná studie na tuto trať je 280mil. Kč s tím, že návratnost je vypočítána na cca 10let. Pan 
Bc. Kučera odkázal na studii, která je nyní k dispozici na odboru regionálního rozvoje u paní 
Mgr. A. Martiny Kulhavé. 
  
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 21/17/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Studie proveditelnosti železniční tratě Otovice - Broumov, s tím, že studie je k 

dispozici na odboru regionálního rozvoje u paní Mgr. A. Martiny Kulhavé. 
 
 
K bodu 7 
Závěry z jednání společnosti OREDO s obcemi k jízdním řádům 6/2011  
 
Návrh – Závěry z jednání společnosti OREDO s obcemi k jízdním řádům 6/2011  
  
Pan Ing. Záleský společně s panem Ing. Tomášem Jurčekem, Denisem Sitorou a Ing. Pavlem 
Matoušem ze společnosti OREDO s.r.o. předložili členům výboru závěry z jednání s obcemi 
k jízdním řádům 6/2011.  
 
Všichni starostové Královéhradeckého kraje obdrželi datovou schránkou informaci o zrušení 
spojů s tržbou 0 - 4,99 Kč/km. V případě zájmu o udržení spoje si obec mohla na spoj připlatit 
tzv. variabilní náklady.  
 
Každý z technologů společnosti OREDO individuálně prošli žádosti obcí pro svůj přidělený 
region, byl projevem minimální zájem o zachování spojů.  
 
Celková úspora za rok je cca 8 mil. Kč. 
 
 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
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USNESENÍ 21/18/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Závěry z jednání společnosti OREDO s obcemi k jízdním řádům 6/2011. 
 
 
K bodu 8 
Výsledky kontroly u společnosti ORLOBUS,a.s.  
 
Návrh – Výsledky kontroly u společnosti ORLOBUS,a.s.  
 
Pan Ing. Záleský společně s panem Dlabem předložili výsledky kontroly u společnosti 
ORLOBUS, a.s. ze dne 20. 4. 2011. Tato kontrola proběhla na žádost dopravce.  
 
Byla provedena kontrola nákladových položek a ceny dopravního výkonu“ ve společnosti 
ORLOBUS a.s. paní Ing. Tobíškovou (zmocněnec společnosti OREDO s.r.o.).  
 
Největší problém je v úbytku tržeb cca 25%. Společnost má nyní o 0,07 Kč větší náklady, než 
výnosy. 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 21/19/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Výsledky kontroly u společnosti ORLOBUS,a.s. s tím, že kontrola neprokázala 

neodpovídající výpočet ceny dopravního výkonu, kde rozdíl dělá pouze 0,07 Kč/km. 
 
 
K bodu 9 
Různé  
 
Návrh – Informace z jednání s panem Ing. Moravčíkem a panem Ing. Peitnerem z Českých drah 
a.s., ohledně dopadů legislativních změn. 
 
Pan Ing. Záleský podal informace ze společného jednání s panem Ing. Moravčíkem a panem Ing. 
Milošem Peitnerem z Českých drah, a.s.  
 
Informoval o případné změně zákona o DPH, o navýšení z původních 10% na 14%.  
  
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
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USNESENÍ 21/20/2011/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace z jednání s panem Ing. Moravčíkem a panem Ing. Peitnerem z Českých 

drah a.s., ohledně dopadů legislativních změn. 
 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:45 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


